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1100222 高中職生 英翻中短文翻譯 題目  

 

Mainland China puts much emphasis on semiconductor industry.  

But, in terms of manufacturing high class IC products, they are indeed 

behind us. This is also a problem which has been noticed by the Chinese 

government. What we should ask is: Why is the case? The support from 

the Chinese government to the semiconductor industry is actually far 

greater than that from Taiwan. Maybe you could try to figure out the 

reasons. I would also try to talk about this issue here and hope that I can 

explain part of the reasons.  

 

semiconductor 半導體 

manufacture 製造 
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1100222 高中職生 英翻中短文翻譯 參考答案 

 

大陸相當重視半導體工業，可是在製造高檔 IC 產品方面，他們確

實不及我們，這也是大陸政府一直以來注意到的問題。我們應該問的

是：為什麼會這樣？大陸政府對於半導體工業的支持事實上是遠遠超

過臺灣的。也許你可以試著找出原因，我也試著在此聊聊這個議題，

希望我可以解釋部分原因。 


